
Referat høstmøte kombinert 23.10.21 
 
 
Møteleder Linda Svendsrud, nestleder kombinertkomiteen 
 
Velkommen – Edgar Fossheim, leder kombinertkomiteen 
Orienterte om diskusjonen i skistyret rundt ansettelsesforholdet av sportssjef i hopp. 
Redegjorde for hvordan kombinertsporten og kombinertkomiteen har forholdt seg til 
begrensninger under pandemien.  
Leder roste hvordan sportssjef har ledet sitt lag og gikk gjennom hvor viktig lags-
/teamarbeidet er både på herre- og damelandslaget. 
Leder framhevet viktigheten av de tre teamene inn mot kombinertsporten. Kanskje ser vi 
også et fjerde team vokse fram i miljøet i Mo. 
 
Møteleder gikk gjennom møteagenda 
 
Helseattest – Brit Baldishol, Norges Skiforbund 
Kombinert skal inn i samme system som langrenn.  Alle som skal delta i internasjonale renn, 
fra junior og oppover, skal levere helseattest. Viktig med fokus på helse fremfor prestasjon. 
Viktig signaleffekt for de unge utøverne. Brit Baldishol gikk gjennom hvordan Skiforbundet 
legger opp arbeidet videre: 

• Sammenheng mellom forstyrret spiseatferd og spiseforstyrrelser. 
• Behandling av helseattester – hvordan beslutningsstrukturen er lagt opp 
• Når skal vi si stopp? 
• Dilemmaet mellom helseopplysninger og personvern 
•  Nye grep fra i år – som sikrer tett oppfølging mlm utøver og lege 
• Tiltak – kurs og informasjon – åpenhet i sentrum 
• Uttak 

 
Videre diskusjon: ulike problemstillinger: problemstilling inn mot ulike idrettsgrener, 
mediefokus, de ulike stadier i behandlingsapparatet rundt utøverne. 
 
Status sport – Ivar Stuan, sportssjef kombinert 

• Sportslig har Norge vært verdens beste kombinertnasjon de siste sesongene, ser nå 
framover mot OL i Bejing og kommende WC-sesongen, sportssjef trakk fram 
rekruttering som et nøkkelord. 

• Det er stor kompetanse og kontinuitet i trenerteam, både for landslagene og i 
teamene. Det vil likevel være et behov for å styrke det administrative arbeidet 
(marked/organisasjon) 

• Kombinert har en stadig økende omsetning. Ambisjonen er høye og så skal disse 
settes sammen med budsjettkontroll 

• Kombinert har solide, langsiktige sponsorer 
• Avtaler skal reforhandles nå fram mot 2025/26 
• Vi har en sterk posisjon hos Olympiatoppen 
• Til dels spennende sesong ift media: kombinert skal dekkes av samtlige store aktører 

(NRK dekker fem helger, TV2 dekker Holmenkollen, TV3 dekker resten av sesongen). 
Sportsjef fortalte også om det arbeidet som planlegges innenfor sosiale medier 



 
 
Rekruttering – Stian Berg, Granåsen Skiteam  
GST tenker å  

• sette opp en ren kombinertskole som koordineres med ulike arrangement i 
Norgescupen. Slik vil unge som er interessert i kombinert kunne få møte utøvere i 
sporten. Sportssjef Ivar Stuan bifalte, og ba GST om å sette opp datoer og koble seg 
opp mot landslagene.  

• «sende» sine utøvere ut i Midt-Norge/Møre&Romsdal for å bygge sterkere dialog 
mellom grasrot og elite.  

• fremme flere samlingspunkt/arenaer for 12-16-åringer. GST ønsker at slike 
møtepunkt bygges inn i kombinert sitt årshjul, slik at rekrutteringen styrkes. Leder KK 
bifalt forslaget, men trakk samtidig fram at det allerede er skiklubbutviklere som skal 
arbeide med slike problemstillinger 

 
Videre diskusjon: Barnas ski-VM er gjennomført i Granåsen – med stor suksess. Arr. peker 
fram mot ski-VM i Trondheim i 2025. Ola-Morten Græsli, som sitter i nyopprettet 
hopp/kombinertkomite i Sør-Trøndelag skikrets, sa at de ser for seg en midt-norsk versjon av 
1881-camp. 
Stein Kyrre Ulstad i Polarsirkelen Ski fortalte om det nye anlegget Fageråsbakken, hvordan 
det kan svare opp behovet for rekruttsatsing innenfor kombinert og ønsket samtlige 
velkommen til å prøve ut anlegget. 
 
Utstyrskontroll – Sara Nordsveen, Utøverutvalget 
Redegjorde for ny utstyrskontroll. Mer kontroll vil gi mer rettferdige konkurranser. Nytt 
kontrollregime vil dreie seg om følgende: 
Kontroll både oppe og nede 
 Nede: størrelse på dress, ski, vekt 

Oppe: skrittmål  
To kontrollører fra begge kjønn 
To kontrollører vil være med hele vinteren 
 
 
Innkomne saker 
Halvor Midtsundstad i Hedmark Skikrets rundt spillemidler: 
«Vi i Hopp og kombinertkomiteen i Hedmark Skikrets ønsker at det blir gjort endringer rundt 
spillemidler til utstyr. Etter vår mening er det behov for enklere finansiering av 
prepareringsmaskiner til hoppbakker. I dag er det bare sporsetter til hoppbakker som står 
oppført som utstyr det gis tilskudd til i hoppbakker.  
For langrenn gis det tilskudd til løypemaskin for langrenn med glattebrett, fres, sporfres og 
sporsetter. Vi mener det er urimelig at ikke hoppanlegg som drives av skiklubber skal ha 
samme mulighet til å søke om spillemidler til prepareringsmaskin, som skiklubber som drifter 
langrennsløyper. Håper dette kan tas opp på fagmøte og eventuelt bringes videre til de som 
vedtar retningslinjer for spillemidler til utstyr.» 
 
Kombinertkomiteen tok saken til etterretning, og kommer tilbake med et svar snarest. 
 



Evt: 
Det er et sterkt behov for hoppdommere i Oslo. Kretsen opplever at det er vanskelig å få tak 
i kvalifiserte dommere til konkurranser. 
 
Avslutning 
Leder i KK, Edgar Fossheim, takket for fremmøte, både de som satt fysisk i sal og de som 
fulgte via Teams.  
 
 
 
 
 
Oslo 23.10.21 
 
Eiliv Flakne 


